



*Dalam perjalanan pembelajaran sepanjang hayat Bintang*

## DALAM PERJALANAN PEMBELAJARAN SEPANJANG HAYAT | BINTANG

🕒 2 jam lalu 📁 Nasional 👁 8 Views

WALAUPUN usianya yang masih muda, Sundre Sadu Singh, 78, telah mencapai kejayaan dan baru-baru ini memperoleh ijazah lagi.

Ketika pertama kali mendaftar untuk ijazah dalam bidang pendidikan di Universiti Terbuka Wawasan (WOU) pada 2007, Sundre berikrar untuk menunaikan janjinya kepada ibunya untuk menyambung pelajaran.

Mula Berdagang  
CFD pada Kripto  
dengan Bonus \$5000

[Buka Akaun](#)

Modal anda dalam risiko. \*Tertakluk T...

**XM**

Selepas mendapat ijazah pada tahun 2010, dia memutuskan untuk melanjutkan pelajaran ke peringkat sarjana dalam pendidikan di WOU.

Pada 26 Nov, beliau berasa bangga apabila menerima skrol beliau daripada Canselor universiti Tunku Tan Sri Imran Tuanku Ja'afar, yang ditonton oleh anak dan cucunya.

Tunku Imran, dalam ucapannya, berkata setiap institusi pengajian tinggi di negara ini mempunyai peranan penting dalam mendorong pelajar mengalihkan tumpuan mereka ke arah pemikiran global.

Beliau berkata setiap orang saling bergantung dan tindakan mereka saling berkaitan.

Sundre telah menyampaikan nasihat arwah ibunya untuk pendidikan berterusan kepada empat anaknya yang merupakan seorang doktor, peguam, profesor dan pakar IT.

“Ada di antara anak-anak saya masih melanjutkan pelajaran ke peringkat lebih tinggi.



“Saya harap mereka akan menyampaikan kata-kata hikmat ibu saya kepada anak-anak mereka sendiri,” katanya selepas majlis konvokesyen ke-13 WOU di kampus induk universiti itu di George Town, Pulau Pinang.

Sundre masih menyibukkan dirinya tanpa tanda-tanda untuk memperlahankan langkah.

Dia mengendalikan pusat tuisyen di mana dia mengajar bahasa Inggeris, menjalankan syarikat perkhidmatan pembersihan dan turut membantu menguruskan rumah anak yatim di Setia Alam, Selangor.

Sundre mengalami kemalangan jalan raya pada tahun 1983 dan dimasukkan ke hospital selama setahun, tetapi itu tidak menghalangnya daripada mengejar impiannya untuk terus belajar.

“Selagi anda masih hidup, lakukan yang terbaik dan teruskan belajar untuk memastikan minda anda sentiasa terjaga,” nasihatnya kepada anak muda itu.



Nenek yang cerewet itu kini telah mendaftar untuk mendapatkan ijazah kedoktoran dalam pendidikan di WOU. Kelas akan bermula tahun hadapan.

Seorang lagi graduan yang membanggakan ialah pengasas dan ketua Institut Reiki Malaysia Datuk Che Seow Foon, 40, yang menerima Hadiah Emas Memorial Tun Dr Lim Chong Eu kerana menjadi antara pelajar pasca siswazah terbaik.

Dia menamatkan pengajian sarjana dalam bidang psikologi dalam masa dua tahun dan merancang untuk melanjutkan pengajian PhDnya seterusnya.

“Saya menggunakan perintah kawalan pergerakan semasa pandemik untuk memberi lebih tumpuan kepada pelajaran dan bukannya perniagaan saya.

“Dalam satu cara, ia adalah satu rahmat yang tersembunyi kerana jika bukan kerana wabak itu, saya fikir saya tidak akan memberi tumpuan kepada pelajaran saya,” katanya.

Pada majlis konvokesyen pada 26 Nov, 27 dan 3 Dis, seramai 1,145 pelajar pascasiswazah dan sarjana muda menerima skrol masing-masing.

Lima penerima Hadiah Emas Memorial Tun Dr Lim Chong Eu mencatatkan markah tertinggi di peringkat pascasiswazah manakala tiga graduan dianugerahkan Pingat Emas Canselor kerana menjadi pelajar terbaik program sarjana muda ODL (pembelajaran jarak jauh dalam talian).

Dua graduan menerima Hadiah Emas Memorial Tun Dr Lim Keng Yaik kerana menjadi pelajar terbaik pembelajaran di kampus.

WOU telah melahirkan 7,277 graduan sejak 2007.

Turut hadir pada majlis itu ialah pro-canselor Datuk Dr Lim Thuang Seng, pengerusi lembaga pengelola WOU Tan Sri Dr Koh Tsu Koon dan pengerusi lembaga pengarah WOU Sdn Bhd Datuk Seri Stephen Yeap Leong Huat.